

Title (en)

Parasol suitable for solar protection and for protecting objects placed on the ground

Title (de)

Sonnenschirm für Sonnenschutz und Schutz von sich auf dem Boden befindenden Gegenständen

Title (fr)

Parasol adapte pour la protection solaire et pour la protection des objets placés sur le sol

Publication

EP 2428130 A2 20120314 (FR)

Application

EP 1117777 A 20110817

Priority

FR 1057271 A 20100913

Abstract (en)

The parasol (100) has a sunshade (10) including a base (11) configured to slide along a mast (20) between a solar protection position and an object protection position. A blocking unit (30) is configured to allow blocking of the base with respect to the mast. An actuating unit (40) mechanically actuates the blocking unit. The actuating unit is shifted with respect to the base for permitting remote actuation of the blocking unit. The mast consists of an elongated element having a first end (E1) and second end (E2) to be embedded partially in a ground (S).

Abstract (fr)

L'objet de la présente invention concerne un parasol (100) comportant un mât (20), une ombrelle (10) présentant une base (11) configurée pour pouvoir coulisser le long du mât (20) entre au moins une première (P1) et une deuxième positions (P2), un moyen de blocage (30) configuré pour permettre le blocage de la base (11) par rapport au mât (20), et un moyen d'actionnement (40) configuré pour actionner mécaniquement le moyen de blocage (30), et étant déporté par rapport à la base (11) de l'ombrelle (10) pour permettre un actionnement à distance du moyen de blocage (30).

IPC 8 full level

A45B 23/00 (2006.01); **A45B 25/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45B 23/00 (2013.01); **A45B 25/10** (2013.01); **A45B 2023/0006** (2013.01); **A45B 2025/105** (2013.01)

Citation (applicant)

- FR 2768312 A1 19990319 - MERELLI JEAN PIERRE [FR]
- FR 1513292 A 19680216 - ROSA INNOCENTI GUERRI, et al
- US 5273062 A 19931228 - MOZDZANOWSKI PETER [US]
- EP 0443615 A2 19910828 - BAUR KORNELIA [DE]

Cited by

CN103393263A

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2428130 A2 20120314; EP 2428130 A3 20120328; EP 2428130 B1 20141008; CN 102396857 A 20120404; CN 102396857 B 20150422;
ES 2525829 T3 20141230; FR 2964537 A1 20120316; FR 2964537 B1 20130412; PT 2428130 E 20150114

DOCDB simple family (application)

EP 1117777 A 20110817; CN 201110267895 A 20110909; ES 1117777 T 20110817; FR 1057271 A 20100913; PT 1117777 T 20110817